
Referat af bestyrelsesmøde d. 3. juli 2024 

i grundejerforeningen Hvedevænget 

 

Fremmødt:  

Allan Heilskov, Tommy Dinessen, Brian Pedersen, Dan Pedersen og Merete Lyager 

 

Afbud: 

René Rasmussen (suppleant) 

 

Referent:  

Merete Lyager 

 

Dagsorden: 

 

1. Opfølgning på punkter fra sidste møde: 

a. Hjemmesiden som fortsat kommunikation? 

b. Snerydning fremadrettet. 

c. Planlægning af jubilæumsfest 

2. Træfældning på det grønne område 

3. Næste bestyrelsesmøde 

 

Referat: 

 

1a. Hjemmesiden har vist sig fortsat at virke, så vi fortsætter med den. 

1b. Der er husejere, der frivilligt fremadrettet er ansvarlige for snerydningen og saltningen på 

Bankagervej. Dan er ansvarlig for, at der sættes lille skur op til snerydder, som skal indkøbes 

sammen med salt. Merete opsiger aftalen med OK Nygaard. 

1c. Vi fordeler opgaver i.f.t. jubilæumsfesten, som løber af stablen d. 14/9. 

2. Måske kan vi selv klare noget, men Svend Erik Lind kommer d. 8/7 ud og giver et tilbud på 

opgaven. 

3. Næste bestyrelsesmøde d. 15/8 kl. 19 i nr. 11. 

 


